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I want my day to start not in the morning but somewhere in the hour of the day so you
can sleep.and I started the morning with warm coffee and eggs and salt.I want to get
dressed quickly while I eat I watch YouTube then I'm out of the house at one-thirty to
catch a few which begins in 2.reaching the bus to catch a couple and so five days a
week.and on Saturday not to learn but to relax as I had in high school.so the day ended
not at eight o'clock and at seven at least coming home to me for dinner,then watch TV,
movies ,series ten o'clock and then sleep. this is my day of dreams.

я хочу чтобы мой день начинался не утром а где-то в час дня чтобы можно было
выспаться.а утро я начинал с теплого кофе и яичница с солью.я хочу одеваться
быстро пока я ем я смотрю ютуб после чего я выходу из дома в час тридцать чтобы
успеть на пару которая начинаеться в 2.доходя до автобуса успевать на пару и так
пять дней в неделю.а в субботу не учиться а отдыхать как было у меня в
школе.чтобы день заканчивался не в восемь часов вечера а в семь хотябы
приезжая домой чтобы меня ждал уже ужин а потом смотреть телевизор,фильмы
,сериалы часов в десять а потом спать. вот такой мой день мечты

https://www.evkova.org/#evkova

